
 1

P R O T O K Ó Ł      Nr  LXII/06  
 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniach 26 stycznia 2006 roku  

 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  18 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Burmistrz Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnik Miasta, kierownicy wydziałów UM i jednostek, radni 
powiatowi, mieszkańcy miasta. 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram LXII Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art. 20 ust 1 ustawy o 

samorządzie gminnym. 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mamy kilka zmian do porządku obrad. 
- Mamy następujące wnioski  wprowadzenie Informacji Przewodniczącego Komisji Finansowo-

BudŜetowej z wykonania Uchwały Rady Miasta z dnia 16.12.2004r. dot. kontroli zakupów 
inwestycyjnych w 2004r. przez Zakład InŜynierii Komunalnej w Czeladzi. 

- /Odczytuje pismo w w/w sprawie./ 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Proponuje umieścić w punktcie 7.3 gdyŜ moŜe to wywołać dyskusja a mamy zaproszonych 

gości. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Skoro to jest nowy punkt proponuję, aby znalazł się w końcowej części sesji, zwłaszcza, Ŝe 

Ŝadnej kontroli nie było 
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Marian Kita    - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proponuję aby po interpelacjach nastąpiły od razu odpowiedzi na interpelacje. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Od nowego roku umawialiśmy się panie Przewodniczący, Ŝe interpelacje będą na koniec sesji 

i dlatego proponuje, aby tak się stało. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wprowadzeniem informacji Komisji finansowo-BudŜetowej? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
2 radnych głosowało przeciw 
2 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
  
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Widzę, Ŝe mamy nowe materiały w sprawie GZM, czy w świetle przekazania nowego statutu 

zasadne jest podejmowanie uchwały na dzisiejszej sesji. W związku z tym wnoszę o 
skreślenie tego punktu z porządku obrad. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- To są zmiany uwzględniające uwagi Komisji, ale oczywiście moŜemy zdjąć, Rada w ogóle nie 

musi się tym zajmować. 
 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Nie ma podpisów pod statutem, nie wiemy kto bierze za niego odpowiedzialność. Nie wiemy 

jakie są te poprawki więc popieram wniosek radnego Świątka. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Poprawki są właśnie te, które proponowała pani radna Kosmala, zostały uwzględnione. Pod 

załącznikami nie podpisują się autorzy, podpisy muszą być pod uchwałą i są tam. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za skreśleniem uchwały w sprawie statutu GZM? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
5 radnych głosowało za 
5 radnych głosowało przeciw 
7 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
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Anna Horzelska-Matyja  - Radna  
 
- Proszę o przerwę. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem pana radnego Kity, aby odpowiedzi na interpelacje nastąpiły zaraz po 

ich zadaniu w następnym punkcie 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
1 radnych głosowało przeciw 
2 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 

 
 

Porządek obrad 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3. Informacja Burmistrza Miasta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytani a radnych. 
6. Zapytania mieszka ńców. 
7. Informacja z zakresu zarz ądzania kryzysowego i po Ŝarnictwa  

1. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
2. Wprowadzenie. 
3. Dyskusja. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie : „Przyj ęcia do wiadomo ści informacji nt: 

Zarządzanie Kryzysowe i Po Ŝarnictwo” 
8. Zatwierdzenie ramowych planów pracy Rady Miejski ej i Komisji.  

1. Podjęcie uchwały w sprawie : przyj ęcia ramowego panu pracy Rady Miejskiej w 
Czeladzi na 2006r. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie : przyj ęcia ramowych planów pracy Komisji Rady 
Miejskiej w Czeladzi na 2006r. 

3. Informacja Przewodnicz ącego Komisji Finansowo-Bud Ŝetowej z wykonania 
Uchwały Rady Miasta z dnia 16.12.2004r. dot. kontro li zakupów inwestycyjnych w 
2004r. przez Zakład In Ŝynierii Komunalnej w Czeladzi. 

4. Dofinansowania budowy pomnika po święconego Czeladzianom zamordowanym w 
czasie II wojny światowej na terenach Zwi ązku Radzieckiego, realizowanej przez 
Stowarzyszenie Miło śników Czeladzi, w zakresie ufundowania tablicy pami ątkowej. 

 
9.   Podjęcie uchwał w sprawie:  

1. rozpatrzenia skargi Pani Janiny Kwiatek na  dzia łania Burmistrza Miasta w sprawie 
zapłaty za cz ęść działki przy ul. Sobieskiego 8 zabranej pod drog ę. 

2. utworzenia Zwi ązku Międzygminnego pod nazw ą „ Górno śląski Zwi ązek 
Metropolitalny z siedzib ą w Katowicach. 

3. zmiany uchwały Nr III/16/02 Rady Miejskiej w Cze ladzi z dnia 6 grudnia 2002r. w 
sprawie powołania i ustalenia składów osobowych sta łych Komisji Rady Miejskiej 
w Czeladzi. 
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4. udzielenia dotacji na realizacj ę zadania z zakresu wła ściwo ści Powiatu 
Będzińskiego polegaj ącego na zabezpieczeniu pobytu dzieci z terenu Czela dzi w 
Ośrodku Pomocy Dziecku i Rodzinie w B ędzinie oraz pokrycie bie Ŝącej działalno ści 
czeladzkiej filii O środka Pomocy Dziecku i Rodzinie w B ędzinie. 

5. udzielenia dotacji celowej na realizacj ę zadania z zakresu wła ściwo ści Powiatu 
Będzińskiego polegaj ącego na prowadzeniu Zespołu Konsultacyjnego dla osó b 
uzaleŜnionych i współuzale Ŝnionych w Poradni Przeciwalkoholowej w Czeladzi-
Powiatowy Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w B ędzinie- Szpital w Czeladzi. 

6. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 130/1 k.m. 24 o pow. 137 mkw 
przy ul. śytniej w Czeladzi. 

7. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 130/1 k.m. 24 o pow. 110 mkw 
przy ul . śytniej w Czeladzi. 

8. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 130/8 k.m. 24 o pow. 127 mkw pr zy ul. 
śytniej w Czeladzi. 

9. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 58 k.m. 21 o pow. 70 mkw przy 
ul. 1 Maja w Czeladzi. 

10. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 38/2 k.m. 55 o pow. 11 mkw 
przy ul. Prostej w Czeladzi. 

11. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 39/20 k.m. 42 o pow. 300 mkw 
przy ul. Buczka w Czeladzi. 

12. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 52 k.m. 59 o pow. 115 mkw przy ul. 
Sienkiewicza w Czeladzi. 

13. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 55/11 k.m.  13 o pow. 114 mkw p rzy 
ul. Ogrodowej w Czeladzi. 

14. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 149/9 k.m. 28 o pow. 151 mkw pr zy ul. 
śeromskiego w Czeladzi. 

15. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 211 k.m. 13 o pow. ok. 160  
mkw przy ul. Bocznej- Przełajskiej w Czeladzi. 

16. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 16 k.m. 48 o pow. około 510 
mkw przy ul. 3 Szyb w Czeladzi. 

17. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 4/101 k.m. 31 o pow. 144 mkw pr zy ul. 
Legionów w Czeladzi. 

18. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 32/14 k.m. 41 o pow. 60 mkw 
przy ul. Powsta ńców Śląskich w Czeladzi. 

19. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 32/14 k.m. 41 o pow. 74 mkw 
przy ul .Powsta ńców Śląskich w Czeladzi. 

20. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 32/14 k.m. 41 o pow. 148 mkw 
przy ul. Powsta ńców Śląskich w Czeladzi. 

21. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 32/14 k.m. 41  o pow. 161 mkw 
przy ul. Powsta ńców Śląskich w czeladzi. 

22. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 32/14 k.m. 41 o pow. 185 mkw 
przy ul. Powsta ńców Śląskich w Czeladzi. 

23. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 346 k.m. 22 o pow. 72 mkw 
przy ul. Narutowicza w Czeladzi. 

24. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 30/1 k.m. 45 o pow. około 490 
mkw przy ul. Borowej w Czeladzi. 

25. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 103/6 k.m. 55 o pow. 435 mkw 
przy ul. Dalekiej w Czeladzi. 

26. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 103/6 k.m. 55 o pow. 500 mkw 
przy ul. Dalekiej w Czeladzi. 

27. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 158/6 k.m. 4 o pow. 205 mkw 
przy ul. Chmielnej w Czeladzi. 

28. skorzystania z prawa pierwokupu udziału 1/16 cz ęści w prawie u Ŝytkowania 
wieczystego działek nr 173/2 i 172/2 k.m. 28 przy u l. Ko ściuszki w Czeladzi. ( Rep. A 
nr 7261/2005) 

29. skorzystania z prawa pierwokupu udziału 1/16 cz ęści w prawie u Ŝytkowania 
wieczystego działek nr 173/2 172/2 k.m. 28 przy ul.  Kościuszki w Czeladzi. ( Rep. A 
nr 7267/2005) 

30. skorzystania z prawa pierwokupu prawa u Ŝytkowania wieczystego 1/15 cz ęści dz. 
Nr 126/34 k.m. 56 o pow. 178 mkw. Przy ul. 27 Stycz nia w Czeladzi.  
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31.  zmian w bud Ŝecie miasta na 2006r. 
32.  ustalenia odpłatno ści za usługi opieku ńcze. 

10.Sprawy bie Ŝące Rady Miejskiej. 
11.Zamkni ęcie obrad Sesji. 
 
 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do informacji międzysesyjnej Burmistrza. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- /Przedstawia informację międzysesyjną/ 
- /Przedstawia plan inwestycji zaplanowany na 2006 rok./ 
- /Przedstawia wnioski pokontrolne z wystąpienia RIO z kontroli w UMC./ 
 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
 
- Koncepcja na budowę hali targowej na Auby, gdzie moŜna zobaczyć ten materiał i jaki jest 

koszt tego opracowania? 
- Stare Miasto czy na kwotę 9 mln zł został wyłoniony jeden wykonawca i kto to jest? Jakie 

plany są na ten rok w tym zadaniu. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Koszt koncepcji nie jest tajemnica, ale nie odpowiem teraz na to pytanie, projekt jest między 

innymi u mnie, wiec w przerwie przyniosę i podam koszty. 
- Jest jeden wykonawca kosorcjum firmy BiK oraz Rogbud, branŜe sa tam praktycznie 

wszystkie. JeŜeli chodzi o prace, w tym roku będzie zakończona tylko branŜa energetyczna, 
budowa stacji nowe zasilanie. 

 
Marian Kita    - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Pisze pan, Ŝe sfinansował druk ksiąŜki, z zakresu profilaktyki uzaleŜnień, której autorami są 

gimnazjaliści, czy moŜemy zobaczyć ta ksiąŜkę? 
-  
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- KsiąŜka jest wydrukowana, natomiast Ŝyczeniem autorów jest aby zrobić promocję i chcemy 

uszanować wolę autorów. 
 
Anna Horzelska-Matyja   - Radna  
 
- Boisko przy ul. Mysłowickiej, jak wygląda sytuacja, nie widzę tego w inwestycjach na ten rok. 

Było to zagwarantowane w budŜecie. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Pkt. 8 program Ładne Miasto – kwota 300 tys. podzielono dopiero 100 tys., ale pozostałe 200 

tys. w których mieści się budowa boiska jest jeszcze niepodzielona. Nie było to jeszcze 
omówione. 
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Teresa Kosmala   - Radny  
 
- Pytanie dotyczy 5 pozwów o zapłatę podatku dochodowego. Wydawało mi się, Ŝe to się 

określa w PITach. 
 
Krzysztof Grochalski   - radca prawny  
 
- Powstał problem interpretacji przepisów, czy Urząd Miasta jako wypłacający jest płatnikiem 

tego podatku, interpretacja była tak, ze nie podlega opodatkowaniu, ale zwrócono się do 
Urzędu Skarbowego o interpretację. Nie moŜna było czekać 3 miesięcy z odpowiedzią, wiec 
zostały one wypłacone w kwocie brutto. Urząd Skarbowy uznał, Ŝe podlega opodatkowaniu i 
powinno być wypłacone w kwocie netto. Zwrócono się do pobierających o zwrot podatku, 
poniewaŜ urząd musiał tą róŜnice zapłacić. Dwie osoby to zrobiły, natomiast pięć tego nie 
zrobiło, stąd teŜ te pozwy. 

 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Prosiłem, aby w realizacji budŜetu dochody były procentowo a nie kwotowo. 
- 21 Listopada, wartość całkowita 3, 7 mln, z tego co pamiętam wartość tej inwestycji była 

4,2mln. Proszę o skorygować. Z tego było 2 mln. z funduszów europejskich. 
- /Wypowiedź nieczytelna/ 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- To ja przedstawiam sprawozdanie i forma przedstawiania naleŜy do mnie, natomiast 

uwzględniam państwa Ŝyczenia. Udzielanie informacji o stratach wody jest zbędne udzielamy 
państwu takich informacji na Ŝyczenie. Będzie to podawane w większych okresach. 

- Nie wszystkie środki jeszcze wpłynęły. Na 21 Listopada 75% jest z UE, 15% z budŜetu i 15% 
z naszych środków, ile tak naprawdę jest tych pieniędzy to my nie dostajemy takich informacji. 
Wartość zadania jest taka jak to co zostało złoŜone do rozliczenia, proszę pamiętać, Ŝe nie 
całość była rozliczana przez Urząd Wojewódzki. Nie wszystko juŜ wpłynęło do budŜetu, są 
złoŜone faktury i czekamy na refundację. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Realizacja budŜetu zawsze powinna być przedstawiona na piśmie, pan Burmistrz powiększył 

ją dzisiaj. 
- Powinien pan tez dostarczyć radnym wystąpienie pokontrolne RIO. Wtedy była by prawdziwa 

dyskusja. Pan przeczytał sobie wygodne fragmenty. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Mogę przeczytać całe wystąpienie. JuŜ czytam... 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Ja przeczytam fragment. 
- /Odczytuje fragment/ 
- Pan sobie przeczytał łagodne, wygodne wnioski. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Przepraszam przeczytałem wszystkie wnioski i Ŝadnego nie zataiłem. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Przeczytał pan wnioski ale nie przeczytał pan ustalenia jakiego dokonała komisja. 
- Mogę przytoczyć inny fragment z którego wynika Ŝe są duŜe nieprawidłowości. To, Ŝe RIO nie 

skierowała sprawy do prokuratury to znaczy, Ŝe czekają bo jest tak napisane. Czekają na 
informacje w jaki sposób to zrealizujecie. Nie ma merytorycznego nadzoru, pan po prostu nie 
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panuje nad funkcjonowaniem urzędu, nad słuŜbami finansowymi, wielokrotnie była naruszana 
ustawa o rachunkowości. Będę występował do RIO z wyjaśnieniem tak łagodnego stanowiska. 

- Co do poprzedniej wypowiedzi swoją wypowiedź oparłem o protokół pokontrolny RIO.  
- Chciałem odczytać jak kontroler RIO odniósł się do sprzedaŜy kina Uciecha. Dlaczego tego 

nie było w wystąpieniu pokontrolnym RIO tego nie wiem. Czy jest to działanie jakieś odgórne 
związane z panem senatorem. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Panie Przewodniczący proszę interweniować. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę zadać konkretne pytanie. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Ja zadaję pytanie, jakie mam zadać pytanie? 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Dzisiaj pan radny jednoznacznie sugeruje jakieś nielegalne działania i pozwala sobie na takie 

uwagi. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Pytanie zadałem i proszę o wyjaśnienie. Dowodami na uchybienia jest protokół będący w 

Biurze Rady. Mowa jest, Ŝe nie dokonano w sprawie kina właściwych zapisów i sprzedano za 
kwotę wartości 30%. 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przepraszam, ale co to ma wspólnego z informacją międzysesyjną? MoŜe pan zabrać głos w 

interpelacjach. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Pan Burmistrz powiedział, Ŝe naruszyłem dobre imię senatora. Nie naruszyłem bo opierałem 

się na protokole. 
- W sprawie wypłat stypendium najpierw naleŜało uzyskać interpretację, a potem wypłacać. W 

związku z tym gmina poniosła znaczne ograniczenie wpływów. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę zadać pytanie, a nie wygłaszać swojego stanowiska. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Mówił pan o pracach remontowych w MOSiR, widzę Ŝe są wymieniane zupełnie niezłe okna. 

Pan Lasota potwierdził, Ŝe to są 7 lenie okna. 
- Ile kosztowało miasto zorganizowanie WOŚP? 
- Działalność SENIORa, co się zmieniło w zakresie utrzymania zieleni, Ŝe jest nowa umowa, 

czy jest inna organizacja? 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Jest informacja na ten temat w informacji międzysesyjnej. 
- Dyrekcja Seniora nie była zadowolona z usług firmy. 
- Interpretacja protokołu zaleŜy od tego kto czyta. Myli pan ustalenia pokontrolne z protokołem z 

kontroli. 
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- JeŜeli chodzi o kino to Komisja Rewizyjna zajmowała się tym na początku kadencji, 
przekazałem to do prokuratury i ona umorzyła śledztwo. Mnie teŜ się nie podoba sprzedaŜ 
kina, ale byłem do tego zobowiązany. Gdybym jej nie podpisał musiał bym zapłacić 
odszkodowanie. NaleŜy zapytać członków Zarządu dlaczego do uzgodnień wpisano warunki 
niezgodne z prawem, tego nie moŜna było do umowy notarialnej wpisać. 

- Okna – powtarza pan coś co było powiedziane, stolarka były wymieniane zgodnie z planem, 
były stare. Pan opiera się na niesprawdzonych wiadomościach, Ŝeby udowadniać swoje tezy. 
Proszę się nie powoływać na nieobecnych. MoŜe to nieobecny radny nie ma racji lub 
świadomie wprowadza w błąd. 

- Nagrody dla koszykarzy, to jest dowód  na to Ŝe pośpiech nie jest potrzebny. Tylko co by się 
stało panie Marinie gdybyśmy nie przekazali tych pieniędzy? 

 
Marian Kita    - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Nie było by juŜ koszykówki w Czeladzi. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Co do VAT tez nie było wiąŜącej interpretacji, ale gmina nic nie straciła. 
- WOŚP – wydatki 14 tys. w zeszłym 13 tys. zebraliśmy 20,438 zł w poprzednim roku 33 tys., 

ale nie było teraz balu charytatywnego. 
 
Bogusław Sta śko   - Radny  
 
- Konkurs na świadczenie usług opiekuńczych. Jak duŜa grupa ludzi korzysta z tych 

świadczeń? Czy działania ZIK są dostateczne czy nie brakuje im sprzętu, czy wynika to tylko z 
bardzo cięŜkich warunków pogodowych. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Odbyła się dzisiaj narada, aura jest bardzo cięŜka, nie stać nas na wywoŜenie śniegu poza 

miasto. Działania słuŜb drogowych mają tylko na celu łagodzenie objawów zimy. Musimy teŜ 
często reagować za powiat. Myślę, Ŝe radzimy sobie całkiem nieźle. Chodzi o to Ŝeby drogi 
były przejezdne, Ŝeby komunikacja funkcjonowała i wszystko to działało. 

 
GraŜyna Str ączek   - Radna  
 
- Jakiego charakteru są przedstawione mandaty? Co z fotoradarem czy funkcjonuje? 
- Jak wyglądają stypendia wychodzi po 3 tys. na jednego koszykarza. Co z II ligowym CKSem. 

O jakiej kwocie na 2006 rok będziemy mówili. Czy są juŜ ci sponsorzy, o których się mówiło? 
 
Ryszard M ędrzyk   - komendant Stra Ŝy Miejskiej  
 
- Są to stare, zaległe wnioski, ustalenie uŜytkowników, jest jeszcze 200 zaległych. Fotoradar 

obecnie nie działa bo nie mamy dostępu do bazy danych. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Nic nie wiem na temat ewentualnych sponsorów. 
 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Firma obsługująca Seniora była zatrudniona przez burmistrza, mówi pan, Ŝe to jest zwolennik 

PiS nie ma on nic wspólnego z nami. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- ZałoŜył i prowadzi Stowarzyszenie zwolenników PiS i jest jego przewodniczącym. 
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Marian Kita    - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- W 1roku pan Walas nie otrzymał ani złotówki, w 2 roku SłuŜałek nie otrzymał ani złotówki. 

SłuŜałek nadal nie bierze pieniędzy, a Walas jest opłacany przez sponsorów. Nie wiem ile 
dostaje pan Niciarz. Na czym polega pani problem z tą koszykówką. 

 
 
PRZERWA 
 
 

Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do interpelacji i zapytań radnych. 
 
Anna Horzelska Matyja  - Radna  
 
- Czy pan Burmistrz wykonał uchwałę LX/853/2005 w sprawie zabezpieczenie środków w 

budŜecie na budowę pomnika. JeŜeli tak to w którym miejscu w budŜecie jest zapisane? 
 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
 
- Proszę o zaprezentowanie planu wydatków w dziale 750 administracja publiczna dział  

750095 pozostała działalność w zapisie pozostałe wydatki bieŜące – 399 tys. 
- 921 kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – dział 92105 – dotacje celowe na 

finansowanie stowarzyszeń – 121 tys. 
 
Bogusław Sta śko   - Radny  
 
- Chciałem odczytać stanowisko Komisji w sprawie budowy pomnika. Powtarzają się 

niepotrzebne przepychanki, a ostatnia miała miejsce na Komisji i chodzi o osobę Burmistrza. 
Przegłosowano je przy 6 głosach za i 1 wstrzymującym się. 

- /Odczytuje stanowisko Komisji ds. Społecznych i Zdrowia./ 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Ostry atak zimy – jestem zbulwersowany wydarzeniami. Kto jest odpowiedzialny za 

posypywanie chodników na ul. Szpitalnej. Powinien pan na powiecie wymusić posypywanie. 
- Droga Szybikowa nie było robione przez 2 miesiące, trzeba tam zadziałać, bo ta droga jeŜdŜą 

uŜytkownicy. 
 
Marian Kita    - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Ul. Grodziecka 11 ogródek na chodniku, mówił pan, Ŝe zostało złoŜone do powiatu. 

Chodniczek zrobił się metrowy. Przechodzą tam tysiące młodzieŜy. Trzeba z tym coś zrobić. 
 
Teresa Kocot    - Radna  
 
- Czy jest zagroŜenie ze strony śniegu na budynkach uŜyteczności publicznej? 
- Czy jakiś właściciel budynku został ukarany za nie odśnieŜanie chodników? 
 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Awaria ciepłociągu – próbowałam się dodzwonić na całodobowy numer do UMC. Proszę o 

podanie aktualnych numerów. Jakie konsekwencje wyciągnięto w stosunku do 
odpowiedzialnych pracowników? 

- Czy naprawiono awarię na dachu PP9? 
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Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Byłem w jednym z czeladzkich przedszkoli, kto odpowiada za dezynfekcje i deratyzację. Czy 

robi się akcje wytrówania? 
 
Jerzy Rebeta    - Radny  
 
- Brakło mi spraw związanych z działaniem Komisji Mieszkaniowej ile jest tam osób i kto to jest? 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Ul. Tulipanów ma być remontowana czy będzie teŜ remontowana  ul. Słowiańska? 
 
 

Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
 
Zdzisław Garli ński   - mieszkaniec miasta  
 
- Chodniki i ulice są nie dopilnowane. Czy wy nie chodzicie po chodnikach, przecieŜ to klęska 

do Boga. Idzie się zabić, Ŝeby zejść z ulicy na chodnik. Koło cmentarza szedłem 20 minut. Nie 
da się wejść na mostek, musiałem się trzymać poręczy. Od czego tu ci ludzie są. Weźmy i 
idźmy w teren powinny się tym zajmować słuŜby, to trzeba wywieźć, przyjdą śniegi. Pieniądze 
muszą się znaleźć bo to jest bezpieczeństwo ludzi pracy ludzi z bloków. Kobieta złamała 
nogę, gdzie my jesteśmy piasku trzeba ukopać ja zaprowadzę, trzeba tylko wziąć samochód i 
koparkę. Ja trochę sportowiec jestem i moŜe bym się panie Marianie do tej waszej siatkówki 
zapisał. JeŜeli jedzie pługiem to jaki sens jest odepchnąć w druga ulicę. 

 
 
PRZERWA 
 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Odpowiedzialny za stan dróg jest zarządca drogi my moŜemy tylko apelować o utrzymanie w 

dobrym stanie. 
- ZagroŜenie na dachach, StraŜ Miejska ma zwrócić uwagę na sople. JeŜeli chodzi o budynki to 

są odśnieŜone np. na hali MOSiR są raz w tygodniu przeprowadzane przeglądy i nie ma 
niebezpieczeństwa. 

- PP9 był wysoko poziom śniegu i przymarzły odpływy, to nie była awaria. 
- Telefony zostaną podane, dwoje pracowników otrzymało upomnienia. Aktualne numery to 

7633697 i 7637964. 
- Ul. Tulipanów i Słowiańska obie są w planie zaczniemy od skrzyŜowania bo tam jest główna 

studnia. 
- Insekty przekaŜemy dyrekcji i sprawdzimy jak to wygląda. 
- Ul. Grodziecka – przekazane do nadzoru i czekamy na reakcję. 
- U. Szybikowa jest droga powiatowa i ma to być uzupełniane w tym roku. 
- Stanowisko Komisji Zdrowia jeŜeli ja jestem obiektów ataku to przewodniczący nie reaguje. 

Wyciągnę stosowne wnioski. 
- Dział 921 rodziała 92105 – 2820 – dotacja celowa z budŜetu dla Stowarzyszeń 121 tys. – 

zgłoszona przez stowarzyszenia 3040 -  nagrody o charakterze szczególnym 7,5 tys. 4110- 
składki na ubezpieczenie społeczne – 1 tys. 4120 – składki na fundusz pracy – 1 tys. 4770  -
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wynagrodzenia bezosobowe 70 tys. 4210 – zakup materiałów i wyposaŜenia 73 tys. 4300 – 
zakup usług pozostałych  320 tys. razem – 613 tys. 

- Dotacja celowa 121 tys. -  ochrona tradycji dóbr i kultury, wydawnictwa związane z Czeladzią, 
organizacja konkursów, festiwali imprez, gromadzenie zbiorów do izby tradycji promowanie 
zespołów artystycznych. 

- Dział 750 rozdział 75095 4175 – wynagrodzenia bezosobowe 6,4 tys.4210 – zakup materiałów 
i wyposaŜenia – 55 tys. 4300 – zakup usług pozostałych 185 tys. 4350 – opłaty za usługi 
internetowe 20 tys. 6060 – wydatki majątkowe 65 tys. razem 331 tys. 

- Uchwałą Rady  została wykonana bo środki były w projekcie budŜetu -  było to w wydatkach 
administracyjnych apelowałem o nie robienie zmian, apelowałem teŜ o zostawienie połowy tej 
kwoty i okazało się to bez echa. Pieniądze zostały skreślone. Uchwała poza tym dotyczy 
tablicy a nie pomnika. Po pierwszym kwartale trzeba będzie poszukać i tak będę robił. 
Przekazałem teŜ, Ŝe brakuje uchwały Rady dotyczącej budowy pomnika. Spotkałem się tez z 
ludźmi zajmującymi się tym zadaniem, dopiero na komisji dowiedziałem się kto firmuje ta 
sprawę i ze jest to pani Kruczkowską i SMC oraz Powałkę. Pada hasło, Ŝe 15 lat temat nie jest 
realizowany, w październiku lub we wrześniu 2005 roku temat pojawił się na sesji. Wcześniej 
myślałem ,Ŝe chodzi o policjantów  pomordowanych w ZSRR, tak decyzja była w 2004 roku. 
Ze względu na planowanym remont budynku postanowiliśmy się wstrzymać do czasu 
zakończenia remontu elewacji. Okazuje się, Ŝe rodziny policyjne nie chcą juŜ tablicy czy 
będzie to wspólna inicjatywa czy płyta będzie na budynku policji. Nie wpłynął tez formalny 
wniosek w tej sprawie. Nie ma dowodu, Ŝe ktoś rozpoczął starania. Wiemy Ŝe jest Społeczny 
Komitet. Ostatnio byłem na spotkaniu otwartym SLD, oświadczono, Ŝe jest potrzeba budowy 
pomnika Gierka, inicjatywa jest, ale Ŝadne dokumenty nie wpłynęły, wiec się tym nie zajmuje. 
Teraz Stowarzyszenie powinno oficjalnie wystąpić, powinna się odbyć rzeczowa i spokojna 
dyskusja. Trzeba ustalić kształt i napis. Teraz okazuje się, ze ma to być na cmentarzu w 
miejscu grobowca. Nie wiem czy jest zgoda tej rodziny. Pan Krawczyk jest zdziwiony, Ŝe 
pewne rzeczy są niedograne, ale przede wszystkim czekam na uchwałę. 

 
Anna Horzelska Matyja  - Radna  
 
- Te 3 lata pozwoliły mi poznać Burmistrza na tyle Ŝeby rozpoznać działania. W momencie 

powstania komitetu starałam się spotkać z Burmistrzem, 5krotnie dzwoniłam – mam tez 
odpowiedzi pani sekretarki. Miałam przygotowaną pełną dokumentacje, po nowym roku 
udałam się do pani sekretarz. Przedstawiłam pełna dokumentację. Zapytałam w jaki sposób 
SMC moŜe firmować ta sprawę i występować o dotację. Pełnomocnikiem komitetu jestem ja. 
Pani sekretarz obiecała, Ŝe będzie rozmawiać z panią skarbnik. Zadzwoniłam ponownie, ale 
poinformowano mnie Ŝe przedyskutujemy to na Komisji. Na Komisji ponownie spokojnie 
zapytałam o to, dalszego ciągu nie będę komentować. Jest to zawarte w oświadczeniu 
Komisji. 

- WaŜna jest opinia Rady pamięci Walki i Męczeństwa, trzeba mieć przygotowany kosztorys, 
zgoda właściciela terenu. Mamy to i przyznano nam dotację z Rady. Mamy przygotowaną 
uchwałę. 

- /Odczytuje wniosek do Burmistrza wraz z załącznikami/ 
- Rodziny policyjne popierają inicjatywę budowy pomnika, takie jest Ŝyczenie rodzin policyjnych. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Sprawa rodzin policyjnych pojawiła się ponownie w 2003 roku, i wcześniej tez i proszę nie 

mówić, Ŝe nic się w tej sprawie nie dzieje. Miało być wykonane po wykonaniu elewacji.  
- Teraz jest inny temat i potrzebna jest uchwała Rady, ja mogę przygotować uchwałę, ale 

wniosek wpłynął dzisiaj. 
 
Anna Horzelska Matyja  - Radna  
 
- Dlaczego nie poświęcił mi pan czasu, Ŝeby się spotkać. Ja 5krotnie chciałam się spotkać 

mając cel wyŜszy. Nie zaprosił mnie pan na spotkanie. Wszystko zostało wyjasnione juŜ 
wcześniej. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
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- Dla mnie stroną w tej dyskusji jest SMC jako osoba prawna występująca o dotację. 
Wystarczyło złoŜyć wniosek a ni9e zaczynać wszystkiego od rozliczeń. 

 
Bogusław Sta śko   - Radny  
 
- Gdyby pan nam wskazał jak naleŜy działać to nikt by tu tych dyskusji nie prowadził. Nie było 

by osobistych przepychanek. Mógł pan nam powiedzieć nieudolnym uczestnikom sejmiku 
miejskiego jak mamy działać. Pan dopiero na końcu takie rzeczy mówi. Był wniosek złoŜony? 
Jest uchwała? 

- Czy wtedy ktoś by był przeciwko nie było by Ŝadnych problemów. W EC nic nie moŜna 
napisać, bo wm wszystko cenzuruje. To nie jest juŜ pierwsza sprawa tego typu. Takie 
zachowanie nie przystają, bo my jesteśmy elita Czeladzi i robimy to bo mamy takie chęci i 
zdrowie. Burmistrz powinien nam wskazać. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- JeŜeli będzie wola współpracy to ja jestem do państwa dyspozycji, ale jeŜeli zaczyna się od 

krzyków to ja się wycofuję, a pan przewodniczący jak był na Komisji to mógł pan uspokoić 
koleŜankę. Na Komisji mówiłem o tym samym i uchodzę za złego. Pańska dzisiejsza 
wypowiedz tez pokazuje jaki jest państwa stosunek do mnie. I jak bardzo pragniecie 
współpracy, a pańska wypowiedź pozostawię bez komentarzy. 

 
Anna Horzelska Matyja  - Radna  
 
- Chciałam wprowadzić uchwałę w sprawie budowy pomnika. 
- /Odczytuje treść projektu uchwały./ 
- /Odczytuje treść napisu na tablicy./ 
- /Odczytuje uchwałę LX/853/2005 w sprawie tablicy./ 
- Pierwsza wersja to była tablica przy starej figurze, ta wersja upadła, poszerzono to o pomnik. 

Nie ma tu nieporozumień. Pani Słukowska jest zorientowana w temacie, nie wyraŜała 
sprzeciwu. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Po pierwsze naleŜy dodać nazwisko autora jeŜeli jest cytowany jego wiersz. Tamta uchwała 

miała charakter intencyjny i ja ją zrealizował, bo w projekcie budŜetu były te środki. Ustawa o 
finansach publicznych mówi, Ŝe uchwała budŜetowa jest podstawą finansów w gminie. 
Dzisiejsza uchwała nadal ma charakter tylko intencyjny. Nie ma podanego źródła pochodzenia 
środków. 

 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- 121 tys. na cele dla Stowarzyszeń nie moŜna przewidzieć jakie stowarzyszenia wystąpią i 

jakie wygrają. Wybiera się najlepsze programy. Nie wiem czy będzie lepszy od tego programu. 
- Rada skreśliła 300 tys. z wydatków, ale Rada podejmując decyzje nie rozpatrywała tego na 

poziomie paragrafów. To jak pan ustawił paragrafy zaleŜy od pana. MoŜna było skreślić co 
innego. Wydaje mi się dziwne to, te pieniądze tam są. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Obowiązuje procedura uchwalenia budŜetu, wszelkie wnioski składane są do 15 września, 

wszystkie stowarzyszenia które złoŜyły zapotrzebowania zostały uwzględnione w budŜecie. 
MoŜna iść tym tropem co pani proponuje. Wniosek był złoŜony po terminie nie było 
powiedziane w jakiej formie to ma być wyszło to w czwartek. Pojawiło się pytanie kiedy ja 
przekaŜę dotację nie komu, ale kiedy. Tych środków nie ma bo ja tej dotacji nie 
przewidywałem, było to zgromadzone w rezerwie. Kiedy na wniosek pana Gawrońskiego 
skreślaliście, czy ktoś się spytał, co jest skreślane. Zaproponowałem kompromis. To jest taka 
przepychanka, Ŝeby pewne racje zawsze były na wierzchu. Teraz powtarzam, Ŝe albo 
dopracujecie uchwałę, albo znowu będzie problem. Kto wcześniej wspomniał o dotacji była 
mowa o zabezpieczeniu środków. 
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- Pani próba rozmowy to jest taka jak pani przed sekunda zaprezentowała a mnie taki sposób 
nie odpowiada. 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek w sprawie umieszczenia w porządku obrad uchwały dotyczącej budowy 

pomnika. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 

Dot. pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do tematu informacja z zakresu zarządzania kryzysowego i poŜarnictwa Proszę 

o kandydatów do Komisji Uchwał i Wniosków. Kto jest za następującym składem Komisji? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe skład Komisji został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
W skład Komisji Uchwał i Wniosków weszli: T. Kosmala, J. Rebeta, W. Konderak. 
 
 
Małgorzata Jastrz ąb   - kierownik Wydziału Zarz ądzania Kryzysowego  
 
- /Omawia informacja z zakresu zarządzania kryzysowego i poŜarnictwa./  
 
Bogusł ąw Staśko   - Radny  
 
- Powiatowa Komenda StraŜy PoŜarnej, wymienione są chyba wszystkie powiatowe jednostki 

StraŜy Ochotniczej a nie ma Czeladzi w systemie ratownictwa? 
 
Jerzy Rebata    - Radny  
 
- Jak wygląda sytuacja wyposaŜenia w sprzęt gaśniczy. Kto to kontroluje? 
 
Anna Horzelska Matyja  - Radna  
 
- Ile szpitali nie ma jeszcze monitoringu przeciwpoŜarowego? 
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Teresa Kocot    - Radna  
 
- Ćwiczenia ewakuacji placówek oświatowych jak często się odbywają? 
 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Druga strefa zalewowa – jest tam kilka waŜnych budynków – biblioteka, poczta, StraŜ 

PoŜarna, MOSiR. ZagroŜenie nie jest wielkie ale istnieje, jakie są tam planowane inwestycje? 
Czy moŜe być w takim rejonie tak wiele instytucji uŜyteczności publicznej? 

 
Bogusł ąw Staśko   - Radny  
 
- CPR – czeladzka karetka nie jest „R”, nie ma stosownego sprzętu. MoŜe moglibyśmy ja 

wyposaŜyć. Jest to chyba wniosek do Starostwa, powinna być w mieście taka karetka. Czy 
planuje się stacjonowanie takiej karetki w Czeladzi? 

 
Teresa Kocot    - Radna  
 
- Czy schrony są nadal utrzymywane? JeŜeli tak jak ta sprawa wygląda? 
 
Marek Rajca    - Radny  
 
- Hydranty nie wszędzie są sprawne. Faktyczne usytuowanie hydrantów nie odpowiada temu co 

jest na planie. Kto jest odpowiedzialny za ich poprawne funkcjonowanie i utrzymanie w 
naleŜytym stanie? 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Powinny być pieniądze na karetkę „R”, pierwsza pomoc jest najwaŜniejsza. JeŜeli potrzeba 

100 tys. na doposaŜenie karetki  powinniśmy taki wniosek rozwaŜyć. Nie wim jaka to moŜe 
być kwota. MoŜe i są to sprawy powiatowe, ale chodzi o nasze miasto. Zaciągamy 15 mln. 
kredytów na tez waŜne rzeczy, ale zdrowie mieszkańców jest najwaŜniejsze. Stawiam 
wniosek aby rozwaŜyć dofinansowanie respiratora zamontowanego w karetce w kwocie 100 
tys. 

 
GraŜyna Str ączek   - Radna  
 
- Stawiam wniosek o zaktualizowanie mapy hydrantów i doprowadzenie ich do stanu 

uŜyteczności. 
 
Kubie ń     - naczelnik Wydziału Zagro Ŝenia Kryzysowego Starostwa  
 
- /Omawia zarządzanie kryzysowe w mieście./ 
 
Dariusz Zawadzki  - Komendant Powiatowej Pa ństwowej Stra Ŝy PoŜarnej  
 
- /Omawia poŜarnictwo w mieście./ 
 
Tadeusz Jurczy ński  - prezes Ochotniczej Stra Ŝy PoŜarnej  
 
- /Omawia poŜarnictwo w mieście./ 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Jestem zaniepokojony bo patrzymy na hydranty jako coś niepotrzebnego, a to jest waŜne. 

Wniosek o zobowiązanie Burmistrza o przedstawienie informacji na temat sprawności 
hydrantów. 

- Wniosek o rozwaŜenie moŜliwości przekazania StraŜy PoŜarnej kwoty 50 tys zł. Na kierowcę -  
pół etatu. RozwaŜyć przekazanie środków do przystąpienia do centrum ratownictwa 
krajowego. Jakie to są pieniądze ile trzeba? 
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- Wniosek o rozwaŜenie moŜliwości wynagradzania ochotników za udział w akcji. 
 
GraŜyna Str ączek   - Radna  
 
- Komisja  pytała o utwardzenie terenu i wiemy, Ŝe takie działania będą na wiosnę. OSP 

Czeladź w 2005r. otrzymała 50 tys. dotacji z miasta, a w tym roku ma być 83 tys. 
 
Wiesław Konderak   - Radny  
 
- OSP to jest stowarzyszenie ma swój statut, zarząd i finanse, proponuje sprecyzować wnioski i 

przedstawić z czego to wynika. 
 
Teresa Kosmala   - Radny  
 
- Wycofujemy wniosek w sprawie dofinansowania OSP.  JeŜeli nie ma potrzeby Ŝebyśmy 

szybko wchodzili do systemu jeŜeli nie ma takiej potrzeby to się wycofujemy. 
 
Tadeusz Jurczy ński   - prezes Ochotniczej Stra Ŝy PoŜarnej  
 
- Myślę, Ŝe to jest wniosek do realizacji na później nie teraz, nie musimy natychmiastowo 

wchodzić do systemu. My jesteśmy tylko ochotnikami, nie moŜemy nikogo zmuszać do 
przychodzenia. Chciałbym aby ten wniosek przeszedł, ale nie jest to konieczne. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- W sprawie hydrantów – od dwóch lat staramy się stwierdzić, które są potrzebne, a które nie i 

które są sprawne. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- /Odczytuje protokół Komisji Uchwał i Wniosków wraz z wnioskami./ 
 
Anna Horzelska Matyja   - Radna  
 
- Wniosek nr 3 w sprawie wyposaŜenia karetki nie byłabym za takim wnioskiem, poczekajmy co 

powie starostwo w tej sprawie. Potrzebna jest karetka „R”, a nie wkładanie respiratora do 
zwykłej karetki. 

 
Andrzej Świątek    - Radny  
 
- To jest tylko rozwaŜenie, przegłosowanie nie zaszkodzi a myślę, Ŝe warto tak to zapisać, nie 

jest to twarde zobowiązanie a jedynie zasugerowanie. Podtrzymuje ten wniosek. 
 
Krzysztof Francikowski   - Radny  
 
- Pogotowie dysponuje karetką pogotowia – polonez nie moŜna go tak dosprzętowić, by 

zastępował karetkę „R” to musi być cała nowa karetka. Nowa karetka moŜe kosztować np. 1 
mln., a nowy respirator nie jest zbyt potrzebny w starym samochodzie. Są pewne standardy 
medyczne, ze starego poloneza nie zrobimy karetki „R”. MoŜna przyjąć wniosek intencyjny, 
ale za takim wnioskiem głosował nie będę. 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja wnioskuje o zwrócenie się do Starostwa Powiatowego o uruchomienie działań 

dotyczących zabezpieczenia mieszkańców Czeladzi, poprzez pomoc doraźną pogotowia tzn. 
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karetkę „R” z pełna obsadą medyczną i wyposaŜeniem sprzętowym ( stacjonowanie, 
dostępność, zakres świadczeń medycznych). Kto jest za takim wnioskiem? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja wnioskuje o zwrócenie się do organu załoŜycielskiego Powiatowego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie w celu wyjaśnienia sposobu zabezpieczenia 
przeciwpoŜarowego Szpitala w Czeladzi i określenia terminu wyposaŜenia Szpitala w 
instalację sygnalizacji przeciwpoŜarowej. Kto jest za takim wnioskiem? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja wnioskuje o rozwaŜenia moŜliwości wygospodarowania około 100 tys. w budŜecie 

miasta w celu dofinansowania karetki pogotowia, wyposaŜając ją w respirator. Kto jest za takim 
wnioskiem? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
2 radnych głosowało za 
8 radnych głosowało przeciw 
7 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja wnioskuje – do 15 maja 2006r. zaktualizować mapę funkcjonujących na terenie miasta 

Czeladzi hydrantów, a na bieŜąco remontować niesprawne. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie informacji z zakresu zarządzania kryzysowego i 

poŜarnictwa wraz z wnioskami. Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 

Dot. pkt. 7 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przyjęcia ramowego panu pracy Rady Miejskiej w 

Czeladzi na 2006r. 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przyjęcia ramowych planów pracy Komisji Rady Miejskiej 

w Czeladzi na 2006r. 
 
Bogusław Sta śko   - Radny  
 
- Autopoprawka – profilaktyka promocji zdrowia nie było w styczniu więc proponuję przenieść 

na luty. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Mam pytanie do Komisji BudŜetowej – co to znaczy analiza wykonania MBP, ZIK? Stawki 

podatkowe w październiku kiedy nie będą one jeszcze znane. 
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Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Zawsze tak było i dotyczyło to budŜetu poszczególnych placówek. Przepraszam, Ŝe nie ma 

roku, ale dotyczy to roku 2005. W październiku moŜna juŜ mówić, jeŜeli nie o samych 
stawkach to o załoŜeniach. 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do informacji Przewodniczącego Komisji Finansowo-BudŜetowej z wykonania 

Uchwały Rady Miasta z dnia 16.12.2004r. dot. kontroli zakupów inwestycyjnych w 2004r. 
przez Zakład InŜynierii Komunalnej w Czeladzi. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- /Udziela informacji z wykonania Uchwały Rady Miasta z dnia 16.12.2004r. dot. kontroli 

zakupów inwestycyjnych w 2004r. przez Zakład InŜynierii Komunalnej w Czeladzi./ 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Co jest tutaj niezgodne nie podaje pan podstawy, na jakiej podstawie stwierdza pan, Ŝe były 

uchybienia? 
 
Sławomir Święch   - Radny  
 
- Mamy doczynienia z typowym przykładem jak nie naleŜy pisać protokołu. Pan Świątek zawsze 

zwraca uwagi na parafki, pieczątki i teraz przekazuje nam coś takiego. Nie wiadomo w jakiej 
dacie , co to jest kto to podpisał, czego dotyczy. To się nadaje do prasy. To jest całkowity brak 
szacunku. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Komisja przyjęła ten protokół. 
 
Sławomir Święch   - Radny  
 
- To wstyd mi za komisję. Szkoda, Ŝe pan nie pilnuje spraw formalnych, to jest nie do 

pomyślenia, Ŝe pan coś takiego czyta w gronie Rady Miejskiej. Proponuje, aby ten temat zdjąć 
z obrad. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Komisja mnie upowaŜniła, Ŝeby to przedstawić. MoŜe rzeczywiście było to zbyt szybko, jest to 

odnotowane w protokole Komisji. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Pan radny Święch juŜ powiedział całą sprawę na temat protokołu. Ja dodam, Ŝe Komisja nie 

wykonała uchwały Rady Miejskiej, bo nie przeprowadziła kontroli. Nie jest to odnotowane w 
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ksiąŜce kontroli w ZIK. Oparto się jedynie, a w zasadzie przepisano protokół z kontroli 
wewnętrznej. Wcześniej ten protokół był kwestionowany i dlatego miała być kontrola, zatem 
Komisja przeczytała protokół, który kwestionowała i wypisała te rzeczy. 

- Skoro Komisja opierała się na dostępnym ogólnie protokole, to na czym polegało blokowanie 
przeze mnie kontroli, bo taką państwo przyjęliście uchwałę potępiającą mnie? Teraz się 
okazuje Ŝe dokumenty były dostępne i Komisja  bez Ŝadnego oglądania ZIK potrafiła 
przeprowadzić kontrolę. 

 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
 
- W oparciu o ten materiał nie da się dyskutować. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Liczyłem Ŝe dokument zostanie przepisany przez biuro, bo takie były ustalenia i to było 

przegłosowane. 
- /Odczytuje sprawozdanie./ 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- W październiku 2004r. odbyła się kontrola wewnętrzna i w tym czasie była kontrola Komisji, w 

grudniu stwierdzono, Ŝe jest za mało czasu i postanowiono wystąpić do Rady o przedłuŜenie 
kontroli na następny rok. Wrócono do kwestionowanego protokołu przepisano z niego 
wniosku, Przewodniczący nie szukał dalej, bo do protokołu było ustosunkowanie i wystąpienie 
pokontrolne co zostało całkowicie pominięte. Komisja nie wykonała uchwały Rady miejskiej. 
Co się takiego stało, Ŝe wcześniej nie mógł pan zajrzeć do tego protokołu, co panu 
uniemoŜliwiało sprawdzenie protokołu, Ŝe pisał pan skargę? Co pan zrobił poza 
przeczytaniem tego protokołu. MoŜe trzeba upowaŜnić Przewodniczącego do kontroli przez 
kolejny rok. 

 
Sławomir Święch   - Radny  
 
- Powinno to być zanotowane jako informacja Przewodniczącego komisji, nie będzie to wtedy 

uchybiało innym radnym, będzie to wtedy adekwatne, członkowie Komisji się pod tym nie 
podpisali. 

 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Zarzuca pan, Ŝe to zostało wymyślone. Była taka Komisja, były wnioski i było to głosowane. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- To jest niepełna dokumentacja, nie była kontrola prowadzona w ZIK. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Mam wniosek aby te ustalenia, które dokonała Komisja finansowa przesłać do rzecznika praw 

o zamówieniach publicznych i niech on ustali czy nastąpiło uchybienie. Jako radny zgłaszam 
to. Mogę przygotować projekt uchwały. 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Pan nas jeszcze nie poinformował więc niczego nie moŜemy wysłać. Wysłuchaliśmy 

informacji, która jest nieformalna, więc proponuje przejść dalej. 
-  
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Stawiam wniosek, aby przyjąć ustalenia Komisji 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Ale tych ustaleń nie ma. 
 
Wiesław Konderak  - Radny  
 
- To wystąpienie jest skutkiem pewnych niedopowiedzeń jakie miały miejsce w roku 2004. 

Wtedy wytypowano zespół, ale zostało to zakwestionowane prawnie. ZłoŜyłem wniosek o 
ponowna kontrolę. Po upływie czasu kontrola straciła sens i aktualność, w 2005 roku nie było 
sensu tego badać. Zatem Komisja przyjęła protokół i miała być informacja przekazana Radzie. 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie dofinansowania budowy pomnika poświęconego 

Czeladzianom zamordowanym w czasie II wojny światowej na terenach Związku 
Radzieckiego, realizowanej przez Stowarzyszenie Miłośników Czeladzi, w zakresie 
ufundowania tablicy pamiątkowej. 

 
Anna Horzelska Matyja  - Radna  
 
- /Odczytuje projekt uchwały./ 
 
GraŜyna Str ączek   - Radna  
 
- Burmistrz powiedział, Ŝe jest to uchwała intencyjna, a jeŜeli nie wskaŜemy źródła 

finansowania. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Teraz okazuje się , Ŝe jest jeszcze jedna uchwała. 
 
Anna Horzelska Matyja  - Radna  
 
- JeŜeli ta przejdzie zgłoszę drugą. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Widzę, Ŝe dalej państwo chcą konfrontacji, a nie porozumienia więc nie będę tego 

komentował. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Anna Horzelska Matyja  - Radna  
 
- Proszę o wprowadzenie uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2006 rok. 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
4 radnych głosowało przeciw 



 21

0 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została wprowadzona do porz ądku obrad. 
 
 
Anna Horzelska Matyja  - Radna  
 
- /Odczytuje projekt uchwały./ 
 
Sławomir Święch   - Radny  
 
- Z ogromnym szacunkiem odnoszę się do wcześniejszej uchwały. To co teraz czynimy jest 

zmiana reguł współpracy samorządowej. Wprowadzanie zmian w taki sposób jest 
niewłaściwe. 

 
Anna Horzelska Matyja  - Radna  
 
- Jaką pan radny widzi metodę wyjścia z sytuacji. Burmistrz mówi, Ŝe musimy wskazać środki. 

Po to były próby spotkania, aby to przedyskutować. 
 
Sławomir Święch   - Radny  
 
- MoŜemy liczyć, Ŝe na następnej sesji Burmistrz przygotuje stosowna uchwałę. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- UwaŜam, Ŝe  uchwała ta jest wadliwa przeczytam art. 179 ustawy o finansach publicznych – 

inicjatywa zmian w budŜecie naleŜy tylko do Burmistrza. 
 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
 
- Proszę, aby pan Burmistrz ustosunkował się do tej uchwały. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- BudŜet został uchwalony, ale były przeniesienia. Robiono to na takiej zasadzie, Ŝe pan radny 

Gawroński wie najlepiej. Proponowałem kompromis. Pieniądze mogą być po pierwszym 
kwartale jeśli pozwoli na to sytuacja finansowa. Mówiłem to juŜ wiele razy. Ta uchwała jest 
wadliwa. 

 
 
PRZERWA 
 
 
Anna Horzelska Matyja  - Radna  
 
- Wycofuje uchwałę, wiem Ŝe jest wadliwa, ale liczyłam na dobra wole Burmistrza. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Te uszczypliwości proszę zachować dla siebie. Zobaczymy jak będzie realizowany budŜet. 

Dodatkowo nie wiadom0o w jaki sposób przekazać te środki. Powtarzam to, a pani i tak woli 
własne rozwiązania. 

 
Sławomir Święch   - Radny  
 
- Mam wniosek, aby upowaŜnić Burmistrza do przedstawienia na następnej sesji Burmistrza do 

wskazania źródeł finansowania. 
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Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Po wycofaniu wniosku mają państwo moją deklarację w tej sprawie i nic nie trzeba głosować. 
 
Anna Horzelska Matyja  - Radna  
 
- Czas leci, ludzie starzy czekają. Ludzie starsi chcieli przyjść na ta sesję, ale ja mówiłam, Ŝeby 

nie przychodzili bo mnie jest wstyd za pana. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do  zdjęcia z porządku obrad uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2006 

rok. Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została zdj ęta z porz ądku obrad.  
 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- W tej uchwale przyjętej wcześniej brak jest podpisu wnioskodawcy i załącznika, nie ma teŜ 

wpisanego autora wiersza. 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
4 radnych głosowało przeciw 
0 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została wprowadzona do porz ądku obrad.  
 
 
 

Dot. pkt. 8 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przyjęcia rozpatrzenia skargi Pani Janiny Kwiatek na  

działania Burmistrza Miasta w sprawie zapłaty za część działki przy ul. Sobieskiego 8 zabranej 
pod drogę. Nadzór kwestionuje, Ŝe nie zajęliśmy stanowiska ani na tak ani na nie. Czy są 
pytania? Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
8 radnych głosowało za 
2 radnych głosowało przeciw 
6 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
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Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- To jest właśnie przykład jak wygląda współpraca z radą, to jest spraw sprzed 1990r. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie utworzenia Związku Międzygminnego pod nazwą 

„Górnośląski Związek Metropolitalny z siedzibą w Katowicach. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- /Omawia projekt uchwały w sprawie utworzenia Związku Międzygminnego pod nazwą 

„Górnośląski Związek Metropolitalny z siedzibą w Katowicach./ 
 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Powinna być najpierw uchwała intencyjna. Nie było głębszych dyskusji w Komisjach, które 

powinny trwać dłuŜej. W art. 66 ustawy  samorządowej jest zapis, Ŝe gmina informuje 
wojewodę, Ŝe zamierzamy przystąpić do związku. Czy był informowany.  

- Nie wydaje mi się, Ŝeby tak szybkie podejmowanie decyzji było dobre. Będę przeciwko 
podejmowaniu tej uchwały, nie miałam czasu się zapoznać. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Przeczytałem ten materiał na wniosek Komisji. Nie omawiałem innych aglomeracji bo 

wybrałem jedna jako wzorzec. Całej teorii nie da się tu przedstawić. Aglomeracje trzeciego 
świata rozwijają się bez Ŝadnych planów. 

- Zawiadomienie wojewody – uczestniczy w tym procesie, następuje po przyjęciu przez Radę 
uchwały, samo przystąpienie jest wtedy kiedy ja podpiszę się pod Statutem. 

 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
 
- Rozmawialiśmy na Komisji gospodarczej. Dobrze Ŝebyśmy znaleźli się w tym gronie, z 

miastami jak Katowice i Sosnowiec jesteśmy mocno związani.  
- Szkoda, Ŝe na etapie projektu nie było nikogo z Rady, powinno to być zabezpieczone w 

statucie. 
- Uczestnictwo naszej gminy dotyczy 4 związków i porozumień nie znamy efektów kosztów i 

korzyści. Chcielibyśmy poznać jak to wygląda w tym związku. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Zyski i straty – mówiłem na Komisji – statut mój ile nas to będzie kosztować. Nie musimy 

przystępować, ale uwaŜam, Ŝe jest to korzystne - przykładem jest KZK GOP. Dzisiaj 
przegrywamy z duŜymi miastami, bo one spełniają warunki, a my nie. Jako aglomeracja 
będziemy mieli o wiele większe szansę. Z czasem będziemy przejmować nowe kompetencje – 
przejęcie KZK GOP, tramwajów, sieci regionalnych. Najpierw jednak musi powstać ustawa 
aglomeracyjna. 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nazwa wydaje się trochę niewłaściwa bo jest Górnośląski. 
- Czy opłata jest stała niezmienna? 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Będzie się zmieniać zaleŜnie od rozwoju. 
- JeŜeli chodzi o nazwę KZK GOP ma podobna nazwę. W przyszłości jestem zwolennikiem, aby 

mówić o aglomeracji Katowickiej. 
 
Andrzej Krugły   - Radny  
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- Jako Burmistrz teŜ bym się cieszył z powstania, gdzie się idzie posiedzieć, Ŝeby wziąć tłuste 

pieniądze. Im bliŜej końca kadencji tym więcej widać ludzi, którzy chcą znaleźć sobie ciepłe 
posadki. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Mogę panu powiedzieć, ze w większości miast pozostaną ci sami prezydenci. Poza tym do 

nowych władz będą nowi prezydenci. KZK GOP świadczą o tym, obaj przewodniczący są 
ludźmi z branŜy. Jest to sporo pracy i nie moŜna mówić o Ŝe są to ciepłe posadki, a dieta jest 
porównywalna z dieta radnego w Czeladzi. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Temat jest powaŜny i warto mu poświęcić więcej czasu.  MoŜe rzeczywiście odłoŜyć decyzję o 

miesiąc. Zgadzam się z radnym Krugłym, chcemy wciągnąć nasza gminę w taki związek na 
koniec kadencji. Jest to kolejne opodatkowanie mieszkańców, na składkę będziemy musieli 
wziąć kredyt.  

- Dieta członka zarządu to kwota 30 tys. rocznie, czy pan Burmistrz będzie miał czas na 
działanie dla związku, jak musi nadzorować nasze miasto. Widać na przykładzie kontroli, Ŝe 
jest potrzebny nadzór. Będę głosował pod warunkiem Ŝe par. 9 zmieni się. Na wniosek Rady 
gminy powierza się reprezentowanie radnemu lub Burmistrzowi. Posiedzenia zarządu są raz 
na miesiąc to za mało. 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie bardzo z panem się zgadzam, bo gdybyśmy byli Katowicami lub Sosnowcem to bym się 

zastanawiał, ale to jest korzystne dla małych miast. 
- Nie podzielam tez pana opinii, Ŝe mamy nie głosować, to Ŝe nadchodzą wybory nie znaczy, Ŝe 

mamy zawiesić działalność. 
 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
 
- NajwaŜniejszą sprawą jest udział duŜych miast w tym związku Katowic, Sosnowca. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Były reprezentacje wszystkich miast i wszystkich ugrupowań. Były teŜ spotkania na róŜnych 

szczeblach, Ŝaden z prezydentów nie miała przeciwnego zdania. Nie sądzę, ze któreś z miast 
nie poprze uchwały, jeŜeli któreś nie przyjmie uchwała będzie musiała tu wrócić. 

- O ciepłych posadkach mówi się o nas wszystkich i powinniśmy o tym pamiętać. 
- KZK GOP – raz w miesiącu znajduje czas na uczestnictwo w Komisji Rozwoju. Udało się 

przez to załatwić szereg spraw dla naszego miasta. Nie wyobraŜam sobie, Ŝeby KZK GOP nie 
istniało, proszę sobie przypomnieć chaos z początku lat 90tych. KZK GOP ma wiele sukcesów 
na swoim koncie. 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
4 radnych głosowało przeciw 
0 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
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Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/02 Rady Miejskiej w Czeladzi z 

dnia 6 grudnia 2002r. w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych Komisji 
Rady Miejskiej w Czeladzi. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie udzielenia dotacji na realizację zadania z zakresu 

właściwości Powiatu Będzińskiego polegającego na zabezpieczeniu pobytu dzieci z terenu 
Czeladzi w Ośrodku Pomocy Dziecku i Rodzinie w Będzinie oraz pokrycie bieŜącej 
działalności czeladzkiej filii Ośrodka Pomocy Dziecku i Rodzinie w Będzinie. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na realizację zadania z 

zakresu właściwości Powiatu Będzińskiego polegającego na prowadzeniu Zespołu 
Konsultacyjnego dla osób uzaleŜnionych i współuzaleŜnionych w Poradni Przeciwalkoholowej 
w Czeladzi-Powiatowy Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie- Szpital w Czeladzi. 
Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 

130/1 k.m. 24 o pow. 137 mkw przy ul. śytniej w Czeladzi. Kto jest za? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 

130/1 k.m. 24 o pow. 110 mkw przy ul .śytniej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 130/8 k.m. 

24 o pow. 127 mkw przy ul. śytniej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 58 

k.m. 21 o pow. 70 mkw przy ul. 1 Maja w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 
38/2 k.m. 55 o pow. 11 mkw przy ul. Prostej w Czeladzi. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 

39/20 k.m. 42 o pow. 300 mkw przy ul. Buczka w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 52 k.m. 59 

o pow. 115 mkw przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 55/11 k.m.  

13 o pow. 114 mkw przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
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Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 149/9 k.m. 

28 o pow. 151 mkw przy ul. śeromskiego w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 211 

k.m. 13 o pow. ok. 160  mkw przy ul. Bocznej- Przełajskiej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 16 

k.m. 48 o pow. około 510 mkw przy ul. 3 Szyb w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 4/101 k.m. 

31 o pow. 144 mkw przy ul. Legionów w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 

32/14 k.m. 41 o pow. 60 mkw przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 

32/14 k.m. 41 o pow. 74 mkw przy ul .Powstańców Śląskich w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 

32/14 k.m. 41 o pow. 148 mkw przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 

32/14 k.m. 41  o pow. 161 mkw przy ul. Powstańców Śląskich w czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych bez A. Świątek/ 
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15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 

32/14 k.m. 41 o pow. 185 mkw przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 346 

k.m. 22 o pow. 72 mkw przy ul. Narutowicza w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 

30/1 k.m. 45 o pow. około 490 mkw przy ul. Borowej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 

103/6 k.m. 55 o pow. 435 mkw przy ul. Dalekiej w Czeladzi. Kto jest za? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 

103/6 k.m. 55 o pow. 500 mkw przy ul. Dalekiej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 

158/6 k.m. 4 o pow. 205 mkw przy ul. Chmielnej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu udziału 1/16 części w 

prawie uŜytkowania wieczystego działek nr 173/2 i 172/2 k.m. 28 przy ul. Kościuszki w 
Czeladzi. ( Rep. A nr 7261/2005). Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
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Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu udziału 1/16 części w 

prawie uŜytkowania wieczystego działek nr 173/2 172/2 k.m. 28 przy ul. Kościuszki w 
Czeladzi. ( Rep. A nr 7267/2005). Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa uŜytkowania 

wieczystego 1/15 części dz. Nr 126/34 k.m. 56 o pow. 178 mkw. Przy ul. 27 Stycznia w 
Czeladzi. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  /Obecnych 15 radnych bez S.Święch/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2006r. 
 
Urszula Polak-Wałek   - Skarbnik  
 
- /Omawia zmiany w budŜecie miasta na rok 2006./ 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie ustalenia odpłatności za usługi opiekuńcze. Kto jest za? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
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15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
  
 
 

Dot. pkt. 9 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do spraw bieŜących Rady. 
- /Odczytuje pismo pani Kozieł w sprawie wykupu działki./ 
- /Odczytuje pismo od ZIK do Spółki Restrukturyzacji Kopalń w sprawie oświetlenia i sieci 

energetycznych./ 
- /Odczytuje pismo w sprawie inicjatywy budowy pomnika Jana Pawła II./ 
- /Odczytuje stanowisko Komisji ds. Społecznych i Zdrowia./ 
- Kto jest za przyjęciem powyŜszego stanowiska? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
2 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe stanowisko zostało przez Rad ę przyj ęte. 
 
 

Dot. pkt. 10 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Stwierdzam, Ŝe nie ma innych tematów i zamykam obrady LXII sesji. 
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